
Zápis ze zasedáńı SKAS dne 15. 2. 2017

Př́ıtomńı senátoři: Peter Korcsok (PK př́ıchod 16:50), Tomáš Masař́ık (TM), Vı́t Musil (VM-přes
skype), Jan Muśılek (JM), Jana Novotná (JN), Josef Svoboda (JS).
Hosté: Mirko Rokyta (MR)
Omluveńı: Milan Pšenička, Jindřich Pikora
Program:

1. Schváleńı programu a zápisu z minulého zasedáńı

2. Studentská anketa

3. Volebńı a jednaćı řád

4. Mailové aliasy, stav IT na MFF

5. Dotazy student̊u

6. Různé

Zasedáńı svoláno na středu 15. února, začátek 16:35, konec 18:00, předsedá J. Svoboda.

1. Schváleńı programu a zápisu z minulého zasedáńı

Program a zápis z minulého zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

2. Studentská Anketa

Proběhla diskuze o smyslu studentské ankety a o vhodnosti termı́n̊u v rámci ankety. JN ř́ıká, že j́ı
chyb́ı obecné připomı́nky k výuce. V současnosti jsou pouze připomı́nky k jednotlivým předmět̊um.
Dále bychom rádi věděli rozd́ıl mezi připomı́nky k výuce a hodnoceńım výuky.

Poté jsme prob́ırali strategie upozorňováńı a propagace ankety. SKAS by rád poslal email stu-
dent̊um s připomenut́ım.

3. Volebńı a jednaćı řád (vajř)

PK hovoř́ı o návrhu nového vaǰr. Hlavńı změnou bude sjednoceńı volebńıho obdob́ı obou komor.
V plánu je prodloužit obdob́ı studentské komory na 3 roky, tedy každý rok zvolit 1/3 studentských
senátor̊u. Dále upevněńı doby trváńı mandátu, přidáńı jednoho studentského zástupce a zrušeńı sekce
doktorand̊u.

4. Mailové aliasy, stav IT na MFF

TM by rád znal názor SKASu ohledně nejednoznačnosti emailových alias̊u na mff.cuni.cz.

Všichni se shoduj́ı, že je současný stav nevyhovuj́ıćı. VM navrhuje např́ıklad použit́ı alias̊u ze SIS.
MR hovoř́ı o možnostech změny alias̊u diskutované na kolegiu. Na zasedáńı AS zjist́ıme aktuálńı

stav.
Proběhla diskuze o současném stavu IT, zejména webu a MR inofrmuje o plánu kolegia naj́ıt

nového člena vedeńı pro IT. SKAS tuto myšlenku pdoporuje.

5. Odpovědi student̊um

PS souhlaśı s TM, že je třeba nalézt garanta odpověd́ı na dotazy v konferenci SKAS, který bude
odpov́ıdat na emaily do konference, tak aby se na nikoho nezapomnělo.

6. Různé

• TM informuje o opatřeńı rektora 23/2016, měńıćı podmı́nky odevzdáváńı studentských praćı.
Potenciálńı problém by mohl být nutnost žádat o vyj́ımku vždy pokud př́ılohou má být zdrojový
kód programu. O věci bude informováno na ASu.
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• (proběhlo na začátku zasedáńı) Mı́sto pro studenty na Malé Straně: HM ř́ıká, že krátce hovořil
s prod. Čepkem, který tvrd́ı, že se plánuje mı́sto vytvořit po dostavbě nového pavilonu v Tróji.
SKAS bude nadále komunikovat s prod. Čepkem ve snaze domluvit se na nějakém přechodném
řešeńı.

zapsal Tomáš Masař́ık
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